

داري للديكور  
DECORATIONS



## Company profile

0 5 0 4 3 1 0 5 3 1   
جدة - المملكة العربية السعودية   
daricompany1@gmail.com   
dari@daricompany.net   
www.daricompany.net   
@daricompany1    



## ■ ABOUT US..

At "Dari" Company, we take pride in offering design and execution services for all types of interior and exterior decorations and finishes, adhering to the highest standards of quality and innovation. We specialize in providing outstanding solutions that cater to all tastes and styles, offering unique and modern designs that transform spaces into comfortable and attractive environments. We are also distinguished by providing high-quality WPC doors that combine durability and beauty. We are always committed to meeting our clients' needs perfectly, ensuring timely delivery and precise execution, making us the ideal choice in the field of decorations and finishes. Our professional team is characterized by high efficiency and extensive experience in design and execution. It consists of engineers and specialized technicians who work in full coordination to ensure the best solutions that meet our clients' expectations. We believe in the importance of teamwork and continuous communication to achieve the best results, and we strive to achieve customer satisfaction through the quality of the work we provide and our attention to the finest details.

## من نحن؟

نحن في شركة "داري" نعتز بتقديم خدمات تصميم وتنفيذ كافة أنواع الديكورات والتشطيبات الداخلية والخارجية بأعلى معايير الجودة والابتكار. تخصصنا في توفير حلول متميزة تناسب جميع الأذواق والأنماط، حيث نقدم تصاميم فريدة وعصرية تساهم في تحويل المساحات إلى بيئات مريحة وجذابة. كما نتميز بتوفير أبواب WPC ذات الجودة العالية التي تجمع بين المتانة والجمال. نسعى دائمًا لتلبية احتياجات عملائنا بشكل مثالي، مع الالتزام بمواعيد التسليم ودقة التنفيذ، مما يجعلنا الخيار الأمثل في مجال الديكورات والتشطيبات. يتميز فريق عملنا المحترف بالكفاءة العالية والخبرة الواسعة في مجال التصميم والتنفيذ، حيث يتكون من مهندسين وفنيين متخصصين يعملون بتنسيق كامل لضمان تقديم أفضل الحلول التي تلبي تطلعات عملائنا. نحن نؤمن بأهمية العمل الجماعي والتواصل المستمر لتحقيق أفضل النتائج، ونسعى جاهدين لتحقيق رضا العملاء من خلال جودة الأعمال التي نقدمها واهتمامنا بأدق التفاصيل.

داري للديكورات  
DECORATIONS



رؤيتنا في شركة "داري" هي أن نصبح الخيار الأول في مجال تصميم وتنفيذ الديكورات والتشطيبات، مع التركيز على تقديم أفضل الحلول المبتكرة التي تلبي احتياجات عملائنا وتحقيق لهم تجربة استثنائية. نحن نسعى لأن نكون روادًا في تقديم الأبواب الحديثة والمتطورة، مثل أبواب WPC، التي تجمع بين الجمال والمتانة. نطمح إلى أن نسهم في خلق بيئات عملية وجمالية تعكس ذوق عملائنا، مع الالتزام بأعلى معايير الجودة، والدقة في التنفيذ، والابتكار المستمر، مما يجعلنا الخيار الأمثل في صناعة الديكورات والتشطيبات.

## VISION

Our vision at "Dari" Company is to become the first choice in the field of design and execution of decorations and finishes, focusing on providing the best innovative solutions that meet our clients' needs and offer them an exceptional experience. We strive to be pioneers in offering modern and advanced doors, such as WPC doors, which combine beauty and durability. We aim to contribute to creating functional and aesthetic environments that reflect our clients' tastes, while adhering to the highest quality standards, precision in execution, and continuous innovation, making us the ideal choice in the decoration and finishing industry.





# الرسالة

تتمثل رسالتنا في شركة "داري" في تقديم حلول تصميم وتنفيذ مبتكرة واحترافية تواكب أحدث الاتجاهات في عالم الديكورات والتشطيبات. نحن ملتزمون بتوفير بيئات متكاملة تجمع بين الجمال والوظيفية، مع التركيز على الجودة العالية والدقة في التنفيذ. من خلال استخدام مواد ذات مواصفات عالمية مثل أبواب WPC، نسعى لتقديم منتجات تجمع بين المتانة والتصميم العصري الذي يتناسب مع جميع الأذواق.

Our mission at "Dari" Company is to provide innovative and professional design and execution solutions that keep pace with the latest trends in the world of decorations and finishes. We are committed to creating integrated environments that combine beauty and functionality, with a focus on high quality and precision in execution. By using materials with international specifications, such as WPC doors, we aim to offer products that combine durability and modern design to suit all tastes.

# MISSION

We at "Dari" Company offer a comprehensive range of integrated services in the field of design and execution of decorations and finishes. Our services include designing interior and exterior spaces, executing flooring and wall treatments, installing doors, including WPC doors, as well as providing customized solutions that suit all tastes and styles.

نحن في شركة "داري" نقدم مجموعة شاملة من الخدمات المتكاملة في مجال تصميم وتنفيذ الديكورات والتشطيبات. تشمل خدماتنا تصميم المساحات الداخلية والخارجية، تنفيذ الأرضيات والجدران، تركيب الأبواب بما في ذلك أبواب WPC، بالإضافة إلى توفير حلول مخصصة تناسب جميع الأذواق والأنماط.

Parquet	باركيه
Paint, Wallpaper, Frames, and Mirrors	دهان و ورق جدان وبراويز ومراميات
Wooden Cladding and Alternatives	تكسيات خشبية وبدائل
Gypsum Board	جبس بورد
Glass and Curtains	زجاج وستاير
Wooden Cabinets and Shelves	دواليب و رفوف خشب
Entrance Designs	تصاميم مدخل
Bed and TV Background Designs	تصميم خلفية السرير والتلفزيون
Pools, Fountains, and Aesthetic Views	مسابح ونوافير ومناظر جمالية
Outdoor Seating	جلسات خارجية
WPC Interior Doors	ابواب Wpc داخلية

# خدماتنا

## Our services



Wood Plastic Composite (WPC)  
has several important advantages, including:

(البوليمر الخشبي المركب)  
لها عدة مزايا مهمة، بما في ذلك:

05

تصميم متنوع  
Diverse design

يتوفر العديد من الأشكال والألوان والأنماط لأبواب WPC. مما يسمح بتناسبها مع أي نوع من الديكورات الداخلية أو الخارجية.

WPC doors come in various shapes, colors, and styles, fitting any decor.

04

مقاومة للرطوبة  
Moisture-resistant

تتميز بقدرتها على تحمل التعرض المتكرر للرطوبة دون تلف.

It is characterized by its ability to withstand repeated exposure to moisture without damage.

03

المتانة  
Durability

تعتبر الأبواب WPC متينة ومستدامة، مما يضمن استدامتها لفترة طويلة.

WPC doors are durable and sustainable, ensuring long-lasting performance.

02

سهولة الصيانة  
Easy maintenance

تتطلب الابواب WPC صيانة أقل من الأبواب التقليدية مثل الأبواب الخشبية.

WPC doors require less maintenance than wooden doors.

01

مقاومة للتآكل  
Corrosion-resistant

تتميز أبواب WPC بقدرتها على تحمل الظروف الجوية القاسية وتقليل التآكل.

WPC doors are durable and resistant to harsh weather conditions.

هذه بعض المميزات الرئيسية لأبواب WPC التي تجعلها خيارًا جيدًا للمنازل والمباني التجارية  
These key features make WPC doors an ideal choice for homes and commercial buildings

# OUR ADVANTAGES

## مزايانا

At our company, we stand out with several advantages that make us the ideal choice for our clients, as follows:



نحن في شركتنا نتميز بعدد من المزايا التي تجعلنا الخيار الأمثل لعملائنا، وهي على النحو التالي:

01 عمالة ماهرة ذو خبرات ممتازة على كفاءة الشركة لضمان أعلى مستويات الأداء والجودة.  
Skilled labor with excellent experience, guaranteed for top performance and quality.

02 جودة تركيب عالية مع ضمان المنتج لضمان رضا العملاء واستدامة الأداء.  
High-quality installation with a warranty for lasting performance and customer satisfaction.

03 أسعار منافسة تناسب جميع الميزانيات مع الحفاظ على أعلى معايير الجودة.  
Competitive prices that suit all budgets while maintaining the highest quality standards.

04 تسليم المشاريع في الوقت المحدد مع الالتزام بأعلى معايير الجودة والدقة.  
On-time project delivery with adherence to the highest quality and precision standards.



04

تحسين مهارات فريق العمل واستخدام أحدث التقنيات لضمان تقديم أفضل الخدمات.

Enhancing team skills and using the latest technologies to deliver top services.

السعي إلى التوسع في السوق المحلي والدولي من خلال تقديم خدمات عالية الجودة

Aiming to expand in both local and international markets by providing high-quality services.

03

02

تقديم حلول ديكورية مبدعة تلبى احتياجات وتفضيلات العملاء.

Providing creative decorative solutions that meet the needs and preferences of clients.

الاعتماد على أحدث المواد والتقنيات في التنفيذ، لضمان الاستدامة والجمال.

Relying on the latest materials and technologies in execution to ensure sustainability and beauty.

01

## OUR OBJECTIVES



# قيمنا

Our values

لسنا مجرد شركة ذات خدمات مميزة وعالية الجودة، ولكننا كيان أخلاقي يحرص على القيم التالية:

We are not just a company with distinguished and high-quality services, but we are an ethical entity that maintains the following values:





داری للديکوار  
DECORATIONS

